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باشگاه استقلال مخالف تعویق 
دربی فینال 

باشگاه استقلال موافق جابه جایی در زمان برگزاری بازی با 
پرسپولیس نیست. به گزارش فارس، پس از پیروزی تیم 
پرسپولیس مقابل هوادار در بازی روز پنجشنبه، شاگردان 
یحیی گل محمدی حریف استقلال در فینال جام حذفی 

شدند.
به همین خاطر روز گذشــته اخباری مبنی بر در خواست 
باشگاه پرســپولیس از سازمان لیگ برای تعویق یک روزه 

دربیِ فینال مطرح شد.
در همین راســتا، با پیگیری  از باشگاه استقلال مشخص 
شــد، این باشــگاه به هیچ وجه موافق جابه جایی در زمان 

برگزاری فینال جام حذفی نیست.
آبی ها معتقدند که رقیب سنتی شــان بــرای انجام بازی 
نیمه نهایی یک روز بیشتر استراحت داشته و بازی فینال 
نباید به عقب بیفتد. بنابراین باشگاه استقلال بر برگزاری 

این مسابقه در زمان اعلام شده، تأکید دارد.
فینال جام حذفی فوتبال کشــور، طبق برنامه اعلام شده 

روز چهارشنبه، دهم خرداد برگزار خواهد شد.

توصیه مهم آشتیانی
به مدیران سرخابی ها

واعظ آشــتیانی توصیــه کرد تا پایــان جام حذفی دســت به 
هیئت مدیره سرخابی ها زده نشود. به گزارش طرفداری، مدیرعامل 
اسبق استقلال گفت: شــاید نظر رئیس سازمان خصوصی سازی 
این بوده با توجه به تنگنا های مالی که گریبان استقلال را گرفته 
به این تیم دلگرمی بدهد، اما یک جا هایی حرف درست و مثبت 

زدن، می تواند چالش برانگیز باشد.
 امیر واعظ آشــتیانی در خصوص انتشــار فایل صوتی حســین 
قربــان زاده خطاب به بازیکنان اســتقلال و اشــاره وی بر حل 
مشکلات مالی تیم، در حالی که وی سمتی در این باشگاه ندارد، 
اظهار داشت: امیدوارم صحت و ســقم چنین فایلی تأیید نشود 
چون اگر تأیید شــود برای خود او ایجاد حواشی می کند. فضای 
حاکم بر محیط ورزش با دیگر محیط های کاری متفاوت اســت. 
چقدر خوب می شد هر کسی در حوزه مسئولیتی که دارد صحبت 
کند و احیاناً اگر حرف کارشناسی دارد که بزند ولی اگر خارج از 
آن حوزه ورود پیدا کند و مسائلی را بر زبان آورد که در چارچوب 
وظایفش نباشد، می تواند تولید حواشی کند و دردسرهای خاصی 

خودش را به همراه دارد.
وی افزود: ضمن اینکه تولید حواشی یکی از دغدغه هایی است که 
برخی مدیران، خواسته یا ناخواسته تولید می کنند؛ این موضوع 
برای مجموعه اجرایی کشور ایجاد چالش می کند. به هر صورت 
امیــدوارم این فایل صوتی ایجاد حواشــی نکند. از طرفی دیگر، 
اگر بخواهیم با نگاه مثبت به ماجرا نگاه کنیم و خارج از حواشی 
باشد، شاید نظر رئیس سازمان خصوصی سازی این بوده با توجه 
به تنگناهای مالی که گریبان باشــگاه استقلال را برای پرداخت 
دســتمزد بازیکنان و کادرفنــی گرفته، وی خواســته به نوعی 
دلگرمی بدهد. حتی با نگاه مثبت هم، یک جاهایی حرف درست 
و مثبت زدن می تواند چالش برانگیز باشد. باید مراقب بود که کجا 
و درباره چه موضوعی و به کدام مخاطب موضوعی را می گوییم و 

بابت این موضوع چه برداشتی ایجاد خواهد شد.
مدیرعامل پیشین باشگاه اســتقلال در مورد اینکه مالکیت این 
باشــگاه مورد اختلاف وزارتخانه های ورزش و جوانان و اقتصاد و 
دارایی اســت و در چنین شــرایطی احکام جدیدی برای باشگاه 
استقلال از سوی سرپرست صادر شده که می تواند پس از انتخاب 
مدیرعامل تغییر کند، عنوان کرد: سرپرست مشکل قانونی برای 
صدور احکام ندارد و اختیارات مدیرعامل به او تفویض شده است. 
اگر در دوران سرپرســتی احکامی صادر نشــود بهتر است، برای 
اینکه ممکن اســت مدیرعامل بعدی بیایــد و احکام را لغو کند 
که این موضوع برای کســانی که حکم گرفتند خوشایند نخواهد 
بود. اگر افرادی که سرپرســت هســتند، یقین دارند مدیرعامل 
می شــوند برای صدور احکام مشــکل خاصی وجود ندارد. اصولًا 
حکم سرپرست ۳ ماهه است و بعد از آن باید تعیین تکلیف شود.

این باور را دارم که تا پایان جام حذفی نباید به هیئت مدیره های 
باشگاه های استقلال و پرســپولیس دست زد؛ بگذارند مسابقات 
تمام شــود بعد با آرامش و منطقی با استدلال مقبول نسبت به 

انتخاب اعضای هیئت مدیره دو باشگاه اقدام شود.

رونمایی از بهترین بازیکن
فصل لیگ جزیره

ستاره نروژی سیتی، جایزه بهترین بازیکن فصل لیگ 
برتر انگلیس را کسب کرد. به گزارش فارس، سایت 
سازمان لیگ برتر انگلیس به معرفی بهترین بازیکن 
فصل 2022-202۳ لیگ پرداخت و ارلینگ هالند، 
ستاره نروژی تازه وارد سیتی این جایزه را کسب کرد.

بچه غــول اولین فصل حضورش در لیــگ انگلیس را 
تجربــه کــرد و در ۳5 بازی ۳6 گل به ثمر رســاند و 
8 پاس گل داد. ماشین گل زنی نروژی باعث قهرمانی 

زودهنگام شاگردان گواردیولا شد.

تیم فجرشهید سپاسی شیراز تا هفته آخر مسابقات 
فوتبال لیگ دســته یک جام آزادگان شانس صعود 
به لیگ برتر را داشــت، اما در پایان این امر محقق 
نشــد و از این رو عدم صعود پایان کار نیست و باید 
برای فصل جدید برنامه ریزی بهتری داشــته باشند 
و مدیریت زمان هم که بســیار مهم اســت را نباید 

از دست داد.
به گــزارش ایرنا، همواره از ســوی علاقه مندان به 
فوتبال این پرسش مطرح می شود که چرا تیم فجر 
شهید سپاسی در این فصل به لیگ برتر صعود نکرد، 
باید ببینیم چه بذری در ابتدای فصل کاشته ایم که 

بخواهیم آن را در پایان فصل درو کنیم؟
وقتــی تیم برای صعــود به لیگ برتر کــه نیاز به 
سرمایه گذاری بیشــتر و استفاده از بازیکنان خلاق 
دارد، بسته نشده باشد نباید به انتظارمعجزه و اما و 
اگر نشست برای همین هم باشگاه و کادر فنی تیم 
تــلاش کردند و تا پایان هــم مدعی بودند. هرچند 

فرصت هایی هم از دســت رفت که می توان به دیدار فجر شــهید 
سپاسی برابر شهرداری آستارا اشاره کرد، ابتدا باید ببینیم آیا تیم 
برای صعود به لیگ برتربسته شده بود که بخواهیم ارزیابی و نقد در 

این باره کنیم و یا خیر؟
تیمی که از لیگ برتر سقوط می کند از نظر شرایط روحی و روانی 
دچار مشکل می شــود و جمع کردن این گونه تیم ها بسیار سخت 
است. هرچند باشگاه فجر شهید سپاسی و کادر فنی تیم همین که 

تا آخرین هفته شانس صعود داشتند، کار بزرگی کردند.
حال اینکه فجری ها از صعود به لیگ برتر باز ماندند به عنوان پایان 
کار قلمداد نمی شود، چراکه باید برای فصل جدید لیگ دسته اول 
برنامه ریــزی بهتری کرد و تیم را با گرفتن چند بازیکن مطرح که 
بتوانند درکسب نتایج و بُرد تیم تأثیرگذار باشند، راهی فصل جدید 

مسابقات کنند.
زمانی که تیمی خوب بســته نشــود با توجه به فرسایشــی بودن 
مسابقات، امکان آسیب دیدگی بازیکنان زیاد است، اما اگر پشتوانه 
خوبی داشته باشند دیگر کادر فنی نگران آسیب دیدگی بازیکنانش 
نیســت، چراکه بازیکن جایگزین دارنــد و می توانند خلأ آن را پُر 

کنند.
فجری ها در اواخر لیگ که بازی ها به مرحله حساس تر رسیده بود، 
2 بازیکن تأثیرگذار و کلیدی خود را همچون حسین مهربان و علی 
آل کثیر را به دلیل مصدومیت از دســت دادند، اینجاست که تیمی 
که خوب بسته شده باشد دیگر نگرانی برای مصدومیت بازیکنان که 

امری اجتناب ناپذیر است، وجود ندارد.
آن چیزی که می تواند در موفقیت یک تیم تأثیر بســزایی بگذارد 
همانا نداشتن حاشیه است. برخلاف فصل گذشته که فجری ها در 
لیگ برتر فصل پرحاشــیه ای داشتند و نیامده غزل خدا حافظی از 

لیگ برتر را خواندند در این فصل تیمی بی حاشــیه در لیگ دسته 
اول بودند. حتی مشکل مالی هم که سالهاست برای تیم فجر شهید 
سپاسی وجود دارد نتوانست فجری ها را وارد حاشیه کند و این مهم 
با تدبیر دس  اندرکاران باشــگاه و کادر فنی حاصل شد که تصمیم 
گرفتند این مشــکل همیشگی را رســانه ای و بازگو نکنند و فقط 

خواستار حمایت معنوی مسئولان استان و هواداران بودند.
کارشناسان فوتبال بر این باور هستند که تیمی که می خواهد لیگ 
برتری شــود باید از تمام ظرفیت ها استفاده کند، اینکه بخواهند از 
ظرفیت بازیکنان سرباز استفاده کنند تا جایی که بازیکنان خوب و 
مطرحی باشــد کار خوبی است، اما نباید تکیه گاه فجری ها فقط به 

این گونه بازیکنان باشند.
بنابراین مدیران باشــگاه فجر شهید سپاسی و در رأس آن، سردار 
یدالله بوعلی، فرمانده سپاه فجر فارس که به واقع بهترین پشتوانه و 
سرمایه این باشگاه هستند باید برای فصل آینده فوتبال لیگ دسته 
یک فکر اساسی کنند تا از همان ابتدای شروع لیگ با قدرت ظاهر 
شوند و در پایان هم با خیال راحت و حتی زودتر از پایان لیگ جواز 
حضور در لیگ برتر را بگیرند؛ همان کاری تیمی که دست اندرکاران 
تیم شــمس آذر قزوین کردنــد و در حالی که چند هفته به پایان 

مسابقات باقی مانده بود، لیگ برتری شدند.
از اتفاقات مهم دیگری که در این فصل از لیگ دســته یک رخ داد 
صعود تیم استقلال خوزستان به لیگ برتر بود، شاگردان پور موسی، 
ســر مربی این تیم در یک مقطع از لیگ حتی در رده ســیزدهم 
جدول قرارگرفتند، اما به هیچ عنوان ناامید نشدند و با برنامه ای که 
در دستور کار داشتند، رفته رفته شرایط تیم را تغییر دادند، طوری 
که مدعی شــدند و در پایان هم جشن صعود به لیگ برتر به عنوان 
تیم دوم گرفتند و این بهترین درس برای فجری هاســت تا ناامید 

نشوند و با قدرت در لیگ دسته یک فصل آینده شرکت کنند.

تا شروع لیگ دسته یک در فصل آینده که معمولًا 
همه ســاله در اوایل شهریورماه آغاز می شود، حدود 
سه ماه فرصت باقی مانده تا فجری ها بتوانند خوب 
برنامه ریزی کنند و تیمشان را برای حضور در لیگ 

برتر دوره بیست و چهارم قوی ببندند.
بنابراین مدیریت باشــگاه فجر شهید سپاسی باید 
قــدر این فرصت را بداند و ابتدا تکلیف کادر فنی را 
برای فصل آینده که کارنامه نســبتاً خوبی داشتند، 
مشخص کند تا آنها هم با توجه به فرصت باقی مانده 
خیلــی راحت برنامه ریزی کــرده و تمرینات را زود 
شروع کنند. ازاین رو مدیریت زمان نباید برای تیم 

ریشه دار فجر شهید سپاسی از دست برود.
در فوتبال ایران که سالهاســت نام حرفه ای را یدک 
می کشد، بحث بومی گرایی نمی تواند بدون در نظر 
گرفتن زیرســاخت مناسب مطرح شــود، اینکه از 
ظرفیت های استانی برای تیمی استفاده شود بسیار 
خوب اســت، اما باید ببینیم در این سال ها بازیکن 
خوبی وجود داشته که از حضور آن استفاده شود؟ و یا اینکه چرخه 
فوتبــال فارس اصلًا این اجازه را داده که بازیکنان خوبی ســاخته 

شوند؟
باید تعصب بومی گرایی را موقتاً کنارگذاشت و ابتدا فوتبال فارس را 
با یک تحول اساسی به سمت سازندگی پیش برد که هم  تیم های 
استان در لیگ های مختلف از بازیکنان بومی سود ببرند و هم بتوان 

آنها را به تیم های دیگر استان ها صادر کرد.
در دوره ای که فوتبال فارس حال و روز خوشــی با 2 تیم در لیگ 
برتر داشــت اکثر بازیکنان برق و فجر شــهید سپاسی را بازیکنان 
بومی تشــکیل می دادند، چراکه زیرســاخت  ای مناسب در این 2 

باشگاه برای سازندگی وجود داشت.
هرچند دیگر از تیم برق نارنجی پوش شــیراز خبری نیست و این 
باشگاه ۷۷ ساله در ســال ۱۳۹۱ قربانی واگذاری غیرکارشناسانه 
به بخش خصوصی شــد تا چراغش برای همیشــه خاموش شود، 
ضمن اینکه گاه گاهی هم صدای روشن شدن دوباره برق به گوش 

می رسد، اما این اتفاق خوب نمی افتد.
فجری ها در لیگی که گذشــت پس از انجام ۳2 بازی ۱۴ برد، ۱۱ 
مســاوی و هفــت باخت و بــا ۴5 گل زده و 25 گل خورده و قرار 

گرفتن در رتبه چهارم جدول به کار خود پایان دادند.
در لیک دسته یک ۱۷ تیم شرکت داشتند و در پایان هم تیم های 
شمس آذر قزوین و استقلال خوزستان با قرار گرفتن در رده اول و 
دوم جدول، جواز حضور در لیگ برتر دوره بیست وســوم را به خود 

اختصاص دادند.
شهرداری همدان و چوکا تالش هم به دسته دوم سقوط کردند و از 
لیگ برتر دوره بیست ودوم هم تیم های مس کرمان و نفت مسجد 

سلیمان هم راهی دسته یک شدند.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
نشســت هم اندیشــی و ارائه طرح همکاری بین مسئولان هیئت های 
وزنه برداری و کراس فیت استان با هیئت پزشکی ورزشی استان فارس، 
پیش از ظهر روز شنبه ششم خردادماه در دفتر هیئت پزشکی ورزشی 

برگزار شد.
در این جلســه، آرش حبیبی و محمد هاشــم پور رئیس و نایب رئیس 
هیئت وزنه برداری استان حضور داشتند و با کاوه باشتی، ریاست هیئت 
پزشکی ورزشــی، اسکندر رحیمی، رئیس کمیته آموزش و تغذیه این 
هیئت و همچنین محسن داوودی، دبیر هیئت پزشکی ورزشی فارس 

دیدار کردند.
هاشم پور که ریاست انجمن کراس  یت استان را نیز بر عهده دارد، هدف 
اصلی از این نشســت را ارائه یک ســری طرح ها برای گسترش ورزش 
استان، به خصوص در بحث استعدادیابی عنوان کرد و افزود: طرح هایی 
که در نظر داریم، فقط به وزنه برداری و کراس فیت محدود نمی شون و 
کاری اســت که ما را به هیئت پزشکی ورزشی نزدیک می کند و بحث 

آکادمی استعدادیابی است که در دستور کار خود قرار داده ایم.
وی در این باره توضیح داد: ما می خواهیم یک آکادمی اســتعدادیابی را 
برای وزنه برداری و کراس فیت تعریف کنیم و کار ما با آن استعدادیابی 
که در ســایر حوزه هــا دیده ایم، متفاوت اســت. ما در ایــن آکادمی، 
می خواهیم بحث پزشکی ورزشــکاران را به شکل جدی دنبال کنیم.  
یعنی روانشــناس پزشکی، پزشک تغذیه، فیزیوتراپ و به طور کلی یک 
مجموعه کامل پزشــکی داشته باشیم که وقتی فرد را از کوچه و محله 
و مدرسه جذب می کنیم، آنها از فیلتر پزشکان متخصص ورزشی عبور 
کنند و در ادامه، این هیئت پزشــکی ورزشی باشد که تعیین کند هر 
فرد به درد چه رشته یا رشته هایی می خورد. سپس ما یک پلن اجرایی 
به مربی بدهیم تا مربی بداند قرار اســت با این ورزشکار چه تمریناتی 
انجام شــود. هدفمان هم این است که همه اقشار و گروه های سنی به 

ورزش وارد شوند.
نایب رئیــس هیئت وزنه بــرداری اســتان تأکید کرد: به جز مســئله 
استعدادیابی، ما بحث اشتغال ورزشکاران را هم استارت زده ایم و برای 
مسکن آنها هم برنامه داریم. خدمات رفاهی هم یکی دیگر از موضوعات 
مهمی اســت که در دســتور کار قرار داده ایم و بزرگترین اتوماسیون 
رســمی را نیز داریم برای خانه وزنه برداری و انجمن کرا  فیت اســتان 
راه انــدازی می کنیم که فرد از مرحله ثبت نــام تا پایان راه مربیگری و 
قهرمانی، برنامه اش تعریف شــده باشــد و این اتوماسیون تا ماه آینده 

وایرال خواهد شد.
هاشــم پور در پایــان صحبت هایش گفت: هدف ما این اســت که این 
حرکت هیئــت وزنه برداری و کراس فیت به عنوان الگویی برای ســایر 
هیئت ها مطرح شــود؛ یعنی ما کشف اســتعداد را انجام می دهیم و 
اگر متوجه  شــویم فرد به درد این دو رشــته نمی خورد، ســپس او را 
به هیئت های دیگر پیشــنهاد می دهیم تا اجازه دهیم که هم ورزشکار 
بتواند رشته مناسب خودش را انتخاب کند و هم فضا برای هیئت ها در 

زمینه جذب استعدادهای مناسب، فراهم شود.
رئیس هیئت پزشــکی ورزشی استان فارس نیز از نگاه تازه هیئت های 
وزنه برداری و کراس فیت به نیکی یاد کرد و اظهار داشت: ورود به بحث 
استعدادیابی بسیار با ارزش است؛ خیلی وقت ها بچه ها تا سال های سال 
در ورزشی فعالیت می کنند که اصلًا مناسب فیزیک آنها نیست! و این 
را خیلی دیر می فهمند. پس چنین حرکتی از سوی هیئت وزنه برداری 

و کراس فیت، برای ما نیز با ارزش است. 
کاوه باشــتی افزود:  مــا در کمیته های مختلــف، از تغذیه تا حرکات 
اصلاحی و روان شناسی ورزشی و سایر زمینه ها، می توانیم به هیئت ها 
کمــک کنیم. تاکنــون هیچ یــک از هیئت ها از این بُعــد، وارد بحث 
همکاری با هیئت پزشکی ورزشی نشده بودند و این نگاه جدید هیئت 
وزنه برداری و کراس فیت، برای ما ارزشــمند است و منافعی را برای هر 

دو هیئت در برخواهد داشت.
باشــتی دتصریح کرد: از لحاظ پوشش های پزشکی و درمانی که مانند 
همیشــه در خدمت ورزشــکاران هســتیم، اما فکر می کنم در زمینه 
همکاری بــا این دو هیئت به خصوص، همکاری ما در بُعد آموزشــی 

پررنگ تر خواهد بود.
رئیس کمیته آموزش و تغذیه هیئت پزشکی ورزشی استان فارس نیز 
در خصوص مباحث مطرح شــده در این جلســه گفت: لازم است که 
استعداد یابی از همان سنین کودکی یعنی چهار تا پنج سالگی شروع 
شــود و خوشحال هســتیم که هیئت های وزنه برداری و کراس فیت با 

چنین رویکردی وارد بحث استعدادیابی شده اند.

مدیرکل پیشین اداره کل تربیت بدنی استان فارس افزود: همیشه دلم 
می خواست که هیئت ها این همکاری و همراهی تنگاتنگ را با همدیگر 
داشته باشــند، نه فقط با هیئت پزشکی ورزشی بلکه با تمام هیئت ها 
یــک چنین اتفاقی بیفتد و امیدوارم ایــن ارتباط را به صورت مداوم و 

موثر شاهد باشیم.
اســکندر رحیمی اضافــه کرد: مــا در بخش های مختلــف آموزش، 
روان شناسی و تغذیه، متخصصانی داریم که می توانند به رشد استعدادها 
کمک کنند. بحث روان شناسی از مسائلی است که در ورزش ما کمتر 
مورد توجه قرار گرفته، در حالی که کشــورهای موفق در حوزه ورزش، 
خیلی آن را مورد توجه قرار می دهند. من یادم اســت که کشور آمریکا 
برای ورزشــکاران خود در مســابقات المپیک، ۱۱ روان شناس همراه 
خودش داشــت و این نشــان می دهد که متخصصان روان شناسی در 

پیشرفت ورزشکاران بسیار مؤثر هستند.
دبیر هیئت پزشــکی ورزشــی نیز گفت: پس از انجام مراحلی که باید 
توســط هیئت هایی مثل وزنه برداری و کراس فیت انجام شود، نوبت به 
این می رســد که افراد چندین جلسه به هیئت پزشکی ورزشی آمده و 

اصلاحات لازم در زمینه های مختلف روی آنها انجام شود. 
محســن داوودی افزود: ما در هیئت هم امکانــات لازم را داریم و هم 
از حضور متخصصان اســتفاده می کنیم  تا براســاس شرایطی که باید 
در خصــوص آنها به جمع بندی برســیم، بتوانیم همــکاری لازم را با 

هیئت های وزنه برداری و کراس فیت، داشته باشیم.
وی همچنین ابراز امیدواری کرد که حرکتی که توســط این دو هیئت 

آغاز شده، ادامه دار باشد و در نطفه خفه نشود.
در پایان این نشست، مقرر شد که در جلسات آینده، جزییات همکاری 
بیــن این هیئت ها مطرح شــود تــا کار اســتعدادیابی جامعِ مدنظر 
هیئت های وزنه برداری و کراس فیت با همکاری هیئت پزشکی ورزشی 

استان به طور جدی آغاز شود.

انتخاب متولی دوچرخه سواری 
فارس

بــا رأی اعضــای مجمع میثم قائــدی به عنــوان رئیس هیئت 
دوچرخه سواری استان فارس انتخاب شد.

به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، انتخابات هیئت دوچرخه ســواری اســتان فارس صبح 6 
خردادماه با حضور اســدی، رئیس فدراسیون، علی رضا امینا زاده، 
سرپرســت معاونت امور ورزش اداره کل ورزش و جوانان فارس 

و اعضای مجمع در سالن اجتماعات این اداره کل برگزار شد.
میثم قائدی تنها کاندید این مجمع بود و در پایان میثم قائدی با 
کســب ۱۹ رأی از 2۱ رأی اخذ شده از اعضای مجمع به مدت ۴ 

سال سکان دار هیئت دوچرخه سواری استان فارس شد.
۳ رأی ســفید نیز بــه صندوق انداخته شــد و همچنین با رأی 
اعضای مجمع، ونوس صابرزاده، مهدی نورافکن، ســجاد غلامی، 
هادی شه دوســت شــیرازی و زینب بذرافکن به ترتیب به عنوان 

نایب رئیس، خزانه دار و سه عضو هیئت رئیسه انتخاب شدند.

معرفی نفرات برتر مسابقات شطرنج 
ریتد سریع  فارس

سرپرست هیئت شطرنج اســتان فارس گفت: مسابقات شطرنج 
ریتد ســریع اســتان فارس، جام دهه کرامت با شــرکت ۱۱۱ 

شطرنج باز برگزار و نفرات برتر رده های مختلف معرفی شدند.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، علی رضا عباس نژاد گفت: مســابقات شطرنج ریتد سریع 
جام کرامت، جمعه پنجــم خردادماه با حضور ۱۱۱ بازیکن) 88 
بازیکن ریتینگ دار( از شهرستان های شیراز، فیروزآباد، کازرون، 
فســا، جهرم، کوار، لار و مرودشــت در ۹ دور به روش سوئیسی 

برگزار شد.
سرپرســت هیئت شطرنج اســتان فارس اظهار داشت: در پایان 
پویا ماری اوریاد، بهتاش ســلیمی فرد ، حسین ممتحن، آرمین 
صمیمی، حامد نجفی و مجتبی صفری اسکندری حائز مقام های 

اول تا هفتم این مسابقات شدند.
وی ادامه داد: دیگر نفرات برتر هم به شرح زیر هستند:

نفر برتر ریتینگ زیر ۱۷00: آنیتا پرویزی
نفر برتر ریتینگ زیر ۱۴00: حسین زارع

نفر اول زیر ۱۴ سال: امیرعلی نعمت اللهی
نفر اول زیر ۱2 سال: محمد دهقان خلیل

نفر اول زیر ۱0 سال: ایلیا مال احمدی
نفر اول زیر 8 سال: محمدماهان طاقدیسی

مقام اول بالای 50 سال پیشکسوتان: صفی الله قاسمی
نفر اول بانوان: آتنا جوهری

نفر برتر شهرستان های فارس: عرفان میرزایی از فیروزآباد
سرپرست هیئت شطرنج اســتان فارس همچنین اعلام کرد: در 
اختتامیه مسابقات، مدال طلای مسابقات آنلاین قهرمانی تیمی 
و انفرادی رده های ســنی آسیا در سال 202۱ که اخیراً از طرف 
فدراسیون شطرنج به هیئت شطرنج فارس ارسال گردیده بود به 

آنیتا پرویزی اهدا شد.
عباس نژاد در پایان گفت: سرداوری این رقابت ها را عبدالرضا روزبه 
و جانشــین ســرداور، بابک نیکبخت و داوری را زهرا مشایخی و 

مریم پورمیرزایی برعهده داشتند.

باشگاه فولاد مجوز حرفه ای گرفت
کنفدراســیون فوتبال آسیا مجوز حرفه ای باشگاه فولاد خوستان 
در فصل 202۴-202۳ را صادر کرد. به گزارش ایســن،  دبیرکل 
فدراســیون فوتبال در نامه ای اعلام کرد که مجوز باشگاه فولاد 
خوزســتان در فصل 202۴-202۳ از سوی کنفدراسیون فوتبال 

آسیا تأیید شده است.
در بخشــی از متن این نامه آمده اســت: »احتراماً به استحضار 
می رســاند مدارک باشــگاه فولاد خوزســتان بــرای اخذ مجوز 
باشگاهی در چرخه 202۴-202۳ مورد بررسی اعضا قرار گرفت 
و با توجه به عملکرد باشــگاه در کلیه معیارهای A حائز شرایط 
دریافــت مجوز AFC و ملی ایران )N۱( تشــخیص داده شــده 

است.«

جلسه مهم فوتبالی در سئول

همه بودند جز یک نفر!
امیر قلعه نویی، رضا عنایتی 

فدراســیون  مســئولان  و 

فوتبــال به دیــدار محمود 

خسروی وفا رفتند. 

به گزارش ورزش ســه، از 

زمان انتخــاب رضا عنایتی 

امید  تیم  به عنوان سرمربی 

غایب  بزرگتریــن  ایــران، 

جلسات حول محور این تیم حبیب کاشانی بوده است.

حالا ســؤال بزرگ این اســت که مدیر منتخب کمیته ملی 

المپیــک برای تیم امید پس از این انتخاب به فعالیت خود 

ادامه می دهد یا خیر؟ سؤالی که جواب روشنی برای آن نه 

از ســوی فدراسیون فوتبال و نه حتی از سوی خود کاشانی 

داده می شود و ابهامات کماکان ادامه دارد.

در همین راســتا، ظهر امروز جلســه ای بــا حضور مهدی 

تاج، امیــر قلعه نویی و رضــا عنایتی با حضــور در کمیته 

ملی المپیک برگزار شــد و محمود خســروی وفا با رئیس 

فدراســیون فوتبال و  ســرمربیان تیم ملــی و امید دیدار 

کرد. جلســه ای که محوریتش بررسی برنامه های تیم امید 

برای حضور قدرتمند در مســابقات هانگژو و در ادامه جام 

ملت های زیر 2۳ ساله های آســیا بود و البته غایب بزرگی 

داشت. حبیب کاشــانی به مانند دیگر جلسات برگزار شده 

بعد از انتخاب عنایتی، در جلســه امروز نیــز غایب بود تا 

هم چنان او دور از این چرخه باشــد و بــه ابهامات موجود 

اضافه کند.

صعود نکردن فجر، پایان راه نیستصعود نکردن فجر، پایان راه نیست

در نشست هم اندیشی هیئت های وزنه برداری و کراس فیت با مسئولان هیئت پزشکی ورزشی استان مطرح شد:در نشست هم اندیشی هیئت های وزنه برداری و کراس فیت با مسئولان هیئت پزشکی ورزشی استان مطرح شد:  

استعدادیابی حرفه ای با عبور از فیلتر پزشکیاستعدادیابی حرفه ای با عبور از فیلتر پزشکی


